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ZADEVA: Vprašanje glede višine izdatkov za promocijo družb v večinski 
državni lasti 
 
Na podlagi 66. in 98. člena Poslovnika Državnega sveta (Ur. l. RS, št. 70/08, 73/09, 
101/10 in 6/14) predlagam, da Državni svet sprejme in na Vlado Republike Slovenije 
naslovi naslednje vprašanje:  
 
Kako Vlada Republike Slovenije ocenjuje objavljeno višino izdatkov nekaterih družb v 
večinski državni lasti za sponzoriranje in katere ukrepe iz svoje pristojnosti bo 
sprejela, da bodo izdatki omejeni na obseg, ki bo ustrezen finančnim možnostim 
posamezne družbe v večinski državni lasti? 
 

Obrazložitev: 
 
V oddaji Dnevnik na prvem programu Televizije Slovenija je bila 8. junija 2014 
objavljena novica, da je družba Adria Airways d. d., ki je zadnja tri poslovna leta 
zaključila z izgubo, v letih 2012 in 2013 namenila 114.000 EUR za sponzoriranje 
kulturnih dogodkov in dveh športnih organizacij, ene iz Slovenije in druge iz tujine. 
 
Družba Adria Airways d. d. je pretežno v državni lasti. Republika Slovenija je imela 
po podatkih z dne 5. 6. 2014 69,87% delnic, ki jih je izdala družba. 
 
Čeprav je sponzoriranje pomoč dogodku oziroma aktivnosti, od katerega sponzor 
pričakuje določene koristi, pa je po drugi strani povezano tudi z nekaterimi tveganji, v 
nobenem primeru pa ne bi smelo prekoračiti finančnih možnosti družbe. 
Nesorazmerni izdatki državnih podjetij za sponzoriranje v času gospodarske krize, ko 
sta ekonomska in socialna politika usmerjeni v varčevanje in omejevanje izdatkov, 
niso umesni in sprejemljivi. Tega vprašanja si ne bi zastavljali, v Kolikor bi vlaganja v 
sponzoriranje izkazano in izmerjeno neposredno vplivala na bistveno izboljšanje 
poslovnih rezultatov in finančnega stanja družbe. Ker pa temu ni tako, se postavlja 
vprašanje, ali Vlada Republike Slovenije spremlja problematiko sponzorstva podjetij v 
(pretežni) državni lasti, kako presoja višino izdatkov za sponzorstvo ter na kakšen 
način in s kakšnimi ukrepi bo zagotovila prilagoditev višine sponzorskih izdatkov 
finančnim možnostim družb v (pretežni) državni lasti v podobnih primerih? 
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